



## سحب الأفق الكبير – الشروط والأحكام Horizon Mega Fitness Draw – Terms & Conditions

1	This promotion is valid for all citizens and residents of Oman aged 15 years and above.	يسري العرض الترويجي بالنسبة للمواطنين والمقيمين في عُمان والبالغة أعمارهم من 15 سنة فما فوق.
2	This promotion is valid on new/ renewed memberships for which a member spends RO 30/- or more in a single invoice (VAT excluded) at any Horizon, Jasmine for her fitness centres-Oman or join online.	يسري هذا العرض الترويجي على المشتركين القدامى والجدد الذين ينفقون 30 ريال عماني أو أكثر في فاتورة واحدة (ما عدا مبلغ ضريبة القيمة المضافة) في أي مركز من مراكز الأفق أو الياسمين لها للياقة البدنية- عمان أو من ينضمون عن طريق الشبكة.
3	This promotion is valid for all memberships, fitness and beauty services, and retails, purchased from any Horizon Centre holding the Trade mark Horizon Fitness, or Jasmine for her.	يسري هذا العرض الترويجي على جميع عضويات النادي وخدمات اللياقة البدنية والتجميل والمبيعات بالتجزئة، التي تتم في مراكز شركة الأفق التي تحمل العلامة التجارية الأفق أو الياسمين لها حصراً.
4	This promotion is valid for the period from 20 <sup>th</sup> of April until 19 <sup>th</sup> of July 2025 midnight.	يسري هذا العرض الترويجي للمدة من 20 إبريل وحتى منتصف الليل من يوم 19 يوليو 2025.
5	Every Single Invoice with a purchase value of RO 30/- at least is eligible for one chance in the electronic draw. The more customer spends the more chances he/ she gets, so a customer gets one more chance for every RO 30/- spent during the promotion period.	تستحق كل فاتورة واحدة بقيمة مشتريات تبلغ 30 ريال عماني أو أكثر فرصة في السحب الإلكتروني. وتتعدد الفرص كلما زاد مبلغ الإنفاق، بحيث تقابل كل 30 ريال عماني يتم إنفاقها خلال مدة العرض الترويجي فرصة في السحب الإلكتروني.
6	The customers cannot combine multiple invoices to reach the minimum limit of RO 30/- (VAT exclusive).	لا يمكن جمع فواتير متعددة لبلوغ الحد الأدنى للاشتراك بالسحب البالغ 30 ريال عماني (ما عدا ضريبة القيمة المضافة).
7	Customers must ensure the accuracy of the information provided during registration.	يجب على العملاء أن يتأكدوا من دقة المعلومات التي يقدمونها خلال تسجيلهم على السحب.
8	After Registration, customer only need to provide their mobile number and the invoice ID, Email Address, for new eligible purchases during the promotion.	بعد التسجيل، لا يحتاج العميل سوى تزويدنا برقم هاتفه النقال ومعرف الفاتورة وعنوان بريده الإلكتروني، بالنسبة للمشتريات الجديدة المستحقة خلال مدة سريان العرض الترويجي.
9	Customers who make online purchases are automatically entered in the draw.	يدخل العملاء الذين يشترون الخدمات على الشبكة السحب تلقائياً.
10	Electronic Tickets will be generated upon successful completion of the purchase and sent to the registered email or phone number within 3 (three) working days from the order confirmation time.	يتم استخراج قسائم الاشتراك الإلكترونية في السحب عند إتمام عملية الشراء بنجاح، ثم ترسل إلى عنوان البريد الإلكتروني المسجل أو إلى رقم الهاتف المسجل للعميل خلال ثلاثة أيام عمل من وقت تأكيد أمر الشراء.
11	Each invoice can only be claimed once.	لا يمكن المطالبة بالفاتورة الواحدة إلا مرة واحدة.

# HORIZON الأفق

FITNESS لياقة

12	Gift voucher/ credit note purchases are not included in this promotion.	لا تدخل المشتريات بموجب إيصالات هدايا/ أو إشعارات خصم ضمن هذا العرض الترويجي.
13	The registered claims will be validated to determine the number of valid chances for each customer.	يتم التحقق من المطالبات المسجلة للتأكد من عدد الفرص المستحقة لكل عميل.
14	Draw electronic tickets will only be issued for valid claims.	لن تصدر قسائم الاشتراك في السحب إلا للمطالبات الصحيحة.
15	Customers are advised to save the electronic tickets sent by email.	نبلغ العملاء ضرورة الاحتفاظ بالقسائم الإلكترونية المرسلة إليهم عبر البريد الإلكتروني.
16	Customers are encouraged to use their personal email ID for registration to avoid emails being marked as spam due to corporate mail policies.	نشجع العملاء على استخدام عنوان بريدهم الإلكتروني الشخصي للتسجيل لتلافي تصنيف الرسائل الإلكترونية كبريد غير هام نظراً لسياسات البريد الإلكتروني الخاص بالشركة.
17	Horizon will not be responsible for any delivery failure of draw tickets due to incorrect information provided by the customer.	لن تكون الأفق ش.م.م مسؤولة عن أي فشل في تسليم قسائم الاشتراك في السحب جراء تقديم معلومات غير صحيحة من قبل العميل.
18	For any clarifications regarding draw tickets, customers may contact the Customer Service on GSM 71985230 or via email info@horizonoman.com.	لأي توضيحات بخصوص قسائم الاشتراك في السحب، يمكن للعملاء التواصل مع مكاتب خدمة العملاء على الرقم 71985230 أو على البريد الإلكتروني info@horizonoman.com
19	All through the period of this promotion, there will be weekly and monthly draws (at the end of every week and every month of the promotion period, the first draw shall be on the 28 <sup>th</sup> of April 2025), and at the end there will be the Mega Draw.	طيلة مدة هذا العرض الترويجي، ستجري سحبات أسبوعية وشهرية (في نهاية كل أسبوع وكل شهر من مدة العرض)، ويكون السحب الأول بتاريخ 28 إبريل 2025. وفي نهاية المدة سيجري السحب الكبير على الجائزة الكبرى.
20	The electronic Mega Draw will be conducted under the supervision of officials from the concerned government bodies as per the applied laws and regulations.	يجري السحب الإلكتروني الكبير بإشراف مراقبين من الجهات الحكومية المختصة حسب القانون واللوائح المرعية.
21	The Final Mega Draw will be on 22 <sup>nd</sup> of July 2025	سيجري السحب الكبير النهائي بتاريخ 22 يوليو 2025.
22	The prizes shall be distributed as follows: <ul style="list-style-type: none"> <li>• 10 prizes for every weekly draw (totally 100 prizes)</li> <li>• 20 prizes for every monthly draw (totally 40 prizes)</li> <li>• 160 prizes for the Final Mega Draw</li> <li>• Total number of prizes is 300.</li> </ul>	تتوزع الجوائز على الشكل الآتي: <ul style="list-style-type: none"> <li>• 10 جوائز في كل سحب أسبوعي (بعدد إجمالي 100 جائزة)</li> <li>• 20 جائزة في كل سحب شهري (بعدد إجمالي 40 جائزة)</li> <li>• 160 جائزة في السحب الكبير النهائي</li> <li>• العدد الإجمالي للجوائز 300 جائزة</li> </ul>
23	Timing, date and venue of the weekly/ monthly draws shall be announced on Horizon Fitness and Jasmine for her social media platforms. After the	يتم الإعلان عن مكان وزمان كل سحب أسبوعي/ شهري على صفحات الأفق للياقة والياسمين لها على منصات التواصل الاجتماعي. وكذلك بعد الانتهاء من السحب سيتم إعلان أسماء الفائزين بذات الطريقة.

# HORIZON الأفق

FITNESS  لرياضة

	draws, winners' names will be announced using the same way.	
24	Any ticket wins in the draw will be eliminated from any following weekly/ monthly or the Mega draw.	يتم استبعاد أي قسيمة فائزة في السحب الأسبوعي/ الشهري من أي سحبات لاحقة (سواء أكانت سحبات أسبوعية/ شهرية أو السحب الكبير).
25	Employees of Horizon L.L.C are not allowed to participate in the promotion.	لا يسمح لموظفي الأفق ش.م.م بالمشاركة في هذا العرض الترويجي.
26	Prizes must be collected by the winner himself/ herself within 90 days from the end of the promotion period.	يتم استلام الجوائز خلال 90 يوماً من تاريخ نهاية مدة العرض الترويجي من قبل الشخص الفائز بنفسه.
27	The prizes cannot be transferred, whether or not for consideration, or collected in cash if it is not a cash prize.	لا يمكن التنازل للآخرين عن الجوائز بمقابل أو بدون مقابل، ولا يمكن المطالبة بمقابلها نقداً ما لم تكن الجائزة ذاتها نقدية.
28	The size and specifications of prizes may vary depending on availability.	قد يختلف حجم ومواصفات الجوائز حسب توافرها في السوق.
29	Any winner consents to use their photo / video in all Horizon LLC promotional materials.	يوافق الفائزون على استخدام صورتهم/ فيديوهات مصورة لهم في مواد الحملات الترويجية لشركة الأفق ش.م.م
30	Mega draw winner of the car shall be responsible for the registration and insurance for the car and all other legal requirements.	الفائز في السحب الكبير على السيارة، يكون مسؤولاً عن تسجيل السيارة والتأمين عليها وكافة المتطلبات القانونية الأخرى.